
 
 
 
 
 
 
Aan Stichting Tegenwind Keppel en Eldrik 
t.a.v. het Bestuur 
 
Hoog-Keppel, 21 juni 2023 
Betreft: beantwoording uw brief  
 
 
 
Geacht bestuur, 
 
Allereerst dank voor uw brief d.d. 18 juni jl. waarin u aandacht vraagt voor de recente 
gemeentelijke ontwikkelingen op het vlak van de energietransitie c.q. mogelijke plaatsing 
van windturbines daar waar het de standpunten en positie van de Dorpsraad betreft. 
 
Gezien het gegeven dat wij als bestuur van de Dorpsraad tijdens de algemene 
ledenvergaderingen veelvuldig aandacht besteden aan dit thema en recent nog via onze 
website en actieve informatievoorziening via de mail aan onze leden informatie hebben 
verstrekt, zal de beantwoording van uw vragen eveneens bestaan uit verwijzing naar deze 
informatie. 
 
Daar waar het gaat om uw vraag omtrent de stellingname van de Dorpsraad halen wij de 
toelichting aan die wij onder andere tijdens de ALV (vanaf oktober 2019 en volgenden) 
hebben gegeven. Op hoofdlijnen komt het erop neer dat de Dorpsraad van mening is dat in 
dit soort complexe dossiers eenieder zijn rol moeten kunnen vervullen. U als Stichting 
Tegenwind en verklaard tegenstander van de plaatsing van windturbines in het gebied Eldrik 
en wij als Dorpsraad met een statutaire taak: het behartigen van de belangen van alle 
inwoners van Keppel en Eldrik.  
 
Dat er een discrepantie zit tussen de door u aangehaalde statuten – behartiging van de 
belangen van alle inwoners in Keppel en Eldrik - en het mandaat dat wij van onze leden 
krijgen zijnde dat deel dat daadwerkelijk (ingeschreven en betalend) lid is van de Dorpsraad, 
is inmiddels onderkend en door ons laatstelijk op de ledenvergadering van 11 mei jl. 
toegelicht. 
Een belangrijke reden dat wij onze statuten willen aanpassen: ‘alle inwoners zijn lid, 
tenzij…..’ waarmee e.e.a. weer in lijn is met de verwachtingen ten aanzien van de Dorpsraad.  
 
Voor wat betreft het standpunt van de Dorpsraad is deze onveranderd in de rol die zij wenst 
te vervullen in dit dossier; er moet sprake kunnen zijn van een dialoog over dit onderwerp 
waar standpunten en gedachten tussen alle betrokkenen kunnen worden uitgewisseld, en 
wellicht ook mogelijke oplossingen.  



Dit is in het belang van alle inwoners van Keppel en Eldrik en dat geeft u de ruimte als 
Stichting u volledig in te zetten voor het voorkomen van plaatsing van de windturbines in 
Eldrik. 
Zoals u uit onze schriftelijke reactie aan de gemeente kunt lezen waren ook wij zeer verrast 
over de Nota herijking route energieneutraal Bronckhorst van mei jl. waarin enerzijds een 
vermenging leek te ontstaan met het door ons ingezette initiatief Dorpsenergieplan en de 
mogelijke plaatsing van windturbines en anderzijds een duidelijke koerswijziging was 
opgenomen daar waar het het gemeentelijk standpunt betreft over de criteria voor 
plaatsing. 
 
Na overleg met de gemeente is naar onze mening voldoende duidelijk gemaakt dat deze 
processen niet met elkaar verband houden en dat de energietransitie meer is dan het 
plaatsen van windturbines alleen. Immers, alle (individuele) inwoners worden 
geconfronteerd met verduurzamingsopgaves die op enig moment moeten worden 
gerealiseerd. Daar ligt naar onze mening voor de Dorpsraad een verantwoordelijkheid om de 
inwoners te ondersteunen, ook een vorm van belangenbehartiging. Om die reden zal de 
Dorpsraad de acties om te komen tot een Energieplan Keppel voortzetten en met de 
gemeente samenwerken in het door haar beschreven Dorpsenergieproces. 
 
Tot slot vraagt u naar mogelijke contacten tussen Landgoed Keppel en/of Green Trust 
(exploitant van windturbines) en de Dorpsraad. Behoudens het standpunt dat wij als bestuur 
van mening zijn dat eenieder in contact kan en mag treden met ons als bestuur, hebben wij 
op dit moment geen contact met enige vertegenwoordiging van Landgoed Keppel. 
Green Trust heeft, zoals door ons op de ledenvergadering is gemeld, contact opgenomen om 
kennis te maken. Wij hebben, nadat de gemeente haar Nota had gepubliceerd, aangegeven 
daar vooralsnog vanaf te zien totdat het debat over de inhoud van de Nota in de 
Gemeenteraad is afgerond. 
 
Rest ons aan te geven dat wij als bestuur uiterst kritisch zijn en blijven als het gaat om de 
mogelijke plaatsing van windturbines in Eldrik – maar ook elders in de gemeente 
Bronckhorst - en dat plaatsing daar waar mogelijk moet worden voorkomen. Wij zullen 
vanuit onze rol de gemeente zorgvuldig volgen en bevragen als het gaat om de 
voorgenomen medewerking aan deze plaatsing en welke kaders zij daarbij gaat hanteren c.q. 
hoe zich deze verhouden tot de diverse onderzoeken die landelijk reeds zijn uitgevoerd daar 
waar het gaat om onder andere volksgezondheid, impact op de natuurwaarden, geluid en 
afstand tot woonhuizen. 
 
Wij hopen hiermee uw brief voldoende te hebben beantwoord en zien uit naar voortzetting 
van onze constructieve samenwerking. 
 
 
Bestuur Dorpsraad Keppel en Eldrik, 
Namens deze, 
 
Marius Strijker 
Voorzitter 


